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AAN DE RAAD 

1. Samenvatting 
In het DOP van Zetten hebben de inwoners gevraagd om betere voorzieningen voor 
Zetten. De huidige voorzieningen voldoen niet meer. Diverse ontwikkelingen in Zetten 
nodigen uit tot snel handelen. Het HPC wil uitbreiden met sportopleidingen en is de bouw 
van een sportzaal aan het voorbereiden. De multifunctionele accommodatie De 
Wanmolen is in slechte staat en is aan vervanging toe. Wij zien een kans om een deel 
van de sportactiviteiten te verplaatsen en te clusteren bij het HPC. Dit biedt voordelen 
voor zowel het HPC als de gemeente. Wij vragen uw raad om budget beschikbaar te 
stellen voor het bouwen van een sporthal naast het HPC. 
De bouw van de sporthal moet bezien worden binnen het totale voorzieningenniveau in 
Zetten. Wij doen u daarom een voorstel voor de vervolgens te nemen stappen: 
onderzoek naar invulling en eventuele aankoop van een pand in Zetten, een onderzoek 
naar ontbrekende en gewenste voorzieningen en tenslotte de vervanging van de 
Wanmolen. 

2. Waarom naar de raad 
In het dorpsontwikkelingsplan (DOP) Zetten hebben de inwoners de wens uitgesproken 
een "eigen" Kulturhus te krijgen. De Wanmolen is in slechte staat en heeft een sterk 
commercieel karakter gekregen. In de raadsvergadering van 29 September 2009 heeft 
uw raad kennis genomen van het plan van aanpak uitvoeringsplan DOP Zetten-Hemmen. 
In dat plan van aanpak is aangegeven dat de gemeente de noodzaak ziet de 
voorzieningen in Zetten op termijn onder de loep te nemen. Door een aantal recente 
ontwikkelingen ziet ons college een kans om de binnensportvoorzieningen in Zetten aan 
te pakken. Omdat hier financiele consequenties aan vast zitten, vragen wij uw raad 
hierover een besluit te nemen. 

3. Doeistelling en beoogd meetbaar effect 
Het doel van dit voorstel is een adequaat voorzieningenniveau te realiseren voor de 
inwoners van Zetten en omgeving en de leerlingen van het HPC. 

4. Argumenten en alternatieven 
In het DOP Zetten-Hemmen zijn diverse wensen geuit, die betrekking hebben op het 
voorzieningenniveau. Zo wil het dorp goede accommodaties, een bloeiend 
verenigingsleven en mogelijkheden elkaarte ontmoeten. In dit raadsvoorstel doen wij uw 
raad een voorstel voor de aanpak van de voorzieningen in Zetten. 
Allereerst schetsen wij de huidige situatie in Zetten en de relatie met vastgesteld beleid 
en andere ontwikkelingen. Vervolgens presenteren wij een stappenplan. Voor de eerste 
stap, de bouw van een sporthal bij het HPC, vragen wij uw raad een krediet beschikbaar 
te stellen. 

1 
llllllIlllllllNIIIIIIIIIIIIIIIIUll 



Huidige situatie in Zetten 

Wanmolen 
In De Wanmolen zijn commerciele activiteiten gehuisvest naast sociaal-culturele en 
sportactiviteiten. De commerciele activiteiten bestaan uit horeca met restaurant en een 
bowlingbaan. In 2007 is de exploitatiie van De Wanmolen overgenomen door een nieuwe 
exploitatiemaatschappij. Met deze exploitatiemaatschappij is een huurovereenkomst 
aangegaan voor de duur van 5 jaar. 

Vanwege de slechte staat van het gebouw heeft ons college besloten een minimale 
opknapbeurt uit te voeren. Vorig jaar is de toplaag van de sporthalvloer vervangen en op 
dit moment wordt aan het gehele gebouw groot onderhoud gepleegd. Dit onderhoud is 
erop gericht het gebouw nog 5 jaar geschikt te houden voor gebruik. 

Jongerensoos 
Uw gemeenteraad heeft ons college opdracht gegeven een jongerensoos te realiseren in 
Zetten. Een jongerensoos wordt door veel omwonenden gezien als een overlastgevende 
voorziening. Dat maakt het lastig een geschikte lokatie te vinden. De zoektocht naar een 
geschikte lokatie is daarom al enige jaren bezig. Onderhandelingen hierover met de 
exploitant van De Wanmolen zijn op niets uitgelopen. 

HPC 
Het Hendrik Pierson College wil zijn onderwijsaanbod uitbreiden met een sportopleiding. 
Om dit mogelijk te kunnen maken is de bouw van een sportzaal in voorbereiding. Het 
HPC ontvangt hiervoor geld van de gemeente uit het onderwijshuisvestingsbudget en zet 
deels ook eigen geld in. Het HPC heeft in principe recht op uitbreiding met een zaaldeel 
U heeft bij de begrotingsbehandeling 2009 een bedrag van € 835.489 beschikbaar 
gesteld voor de bouw van een sportzaal en daarnaast nog een bedrag van € 60.629 voor 
de inrichting van deze sportzaal. 

Korfbalvereniging Zetten '99 
Korfbalvereniging Zetten '99 heeft te maken met een sterke stijging van het aantal leden 
van 80 naar 130. Dit is het gevolg van een professionaliseringsslag die het nieuwe 
bestuur heeft gemaakt. Het bestuur heeft de ambitie door te groeien naar 180 leden. 
Korfbal wordt het grootste deel van het seizoen buiten gespeeld en in de wintermaanden 
in een sporthal. De vereniging heeft geen eigen accommodatie, maar maakt gebruik van 
de velden van het HPC en de sporthal van De Wanmolen. De toekomst voor Zetten '99 
bij het HPC is onzeker. De vereniging kan nu gebruik maken van de buitenvelden. Het is 
echter niet zeker dat de bestaande afspraken kunnen blijven bestaan. De belasting van 
de velden bij het HPC is hoog. Als HPC meer gaat sporten, wil de school in de toekomst 
misschien wel van de regeling af. In dat geval staat Zetten '99 op straat. Zetten '99 heeft 
gesprekken gevoerd met het HPC en anderen verenigingen (o.a. de turnvereniging). Uit 
de gesprekken is gebleken dat er wel interesse is in samenwerking. 

Diverse ontwikkelinqen en beleid 

Toekomstvisie+ 
In de derde laag van de Toekomstvisie+ zijn Heteren, Zetten en Elst aangeduid als 
kernen waar een clustering van voorzieningen mogelijk is. In het STA-beleid werden dit 
voorzieningen op middenniveau genoemd. Zo kunnen bijvoorbeeld niet alle 
binnensporten in een gymzaal worclen beoefend. Verenigingen in omliggende kernen 
kunnen daarvoor uitwijken naar een grotere sporthal in een van de centrumkernen. Dat 
zou hier betekenen dat de voorzieningen in Zetten niet alleen aan de behoefte van de 
Zettenaren moeten voldoen, maar ook een meer regionale functie hebben. Voor wat 



betreft de binnensportvoorzieningen zien we dit ook in Elst met Sportcentrum De Helster 
en in Heteren met de bouw van een grotere binnensportvoorziening in net centrum. 

Accommodatiebeleid 
De nota accommodatiebeleid staat voor besluitvorming in de raad gepland in het eerste 
kwartaal van 2010. Hoewel er dus nog geen overkoepelend accommodatiebeleid is, zijn 
erwel al richtinggevende uitspraken gedaan binnen net STA-beleid. Een daarvan is het 
uitgangspunt dat de gemeente eigenaar is en blijft van multifunctionele binnensport-
accommodaties voor verenigingsgebruik. 
Bij de vaststelling van de kaders voor het STA-beleid in 2004 en later bij de vaststelling 
van het STA-beleid voor MFA's is besloten de multifunctionele accommodaties waar 
mogelijk te privatiseren. De huidige privatiseringsvormen van onze MFA's leiden echter 
tot problemen. Zo heeft de gemeente er geen enkel zicht op welke activiteiten 
plaatsvinden in deze MFA's. Daarbij hebben wij de indruk dat de maatschappelijke 
functies soms verdrongen worden door commerciele activiteiten. In het nieuwe 
accommodatiebeleid willen we komen tot voorstellen waarin de commerciele functies 
beter te scheiden zijn van de maatschappelijke functies en de gemeente meer zicht krijgt 
op het gebruik van de accommodaties. 

Accommodatiebestand en toekomstige investeringen 
In onze gemeente hebben wij te maken met een sterk verouderend accommodatie
bestand. Veel multifunctionele accommodaties en binnensport-accommodaties zijn 
gebouwd in de jaren 70. In bouwkundig en functioneel opzicht voldoen deze gebouwen 
niet meer aan de eisen van deze tijd. Dit is terug te vinden in DOP's die al aan de 
gemeente zijn gepresenteerd. Een adequate multifunctionele accommodatie staat in 
bijna alle DOP's hoog genoteerd. In Valburg is vanuit het DOP een project gestart om te 
komen tot een nieuw multifunctioneel centrum. In Randwijk en Zetten staat een MFC op 
het wensenlijstje en ook in Oosterhout zijn diverse partijen bezig met de ontwikkeling van 
een Kulturhus. Daarnaast wil ons college onderzoek doen naar de toekomst van 
Sportcentrum de Helster. Al deze ontwikkelingen vragen aanzienlijke investeringen, 
waarvoor geen geld is gereserveerd. 

Scenario ontwikkelingen in Zetten 
De huidige situatie in Zetten maakt het noodzakelijk nu na te denken over de verdeling 
van voorzieningen. Wellicht is het mogelijk om aan te sluiten bij de ontwikkelingen en 
daardoor een win-winsituatie te creeren. Wij willen daarom een scenario voorstellen dat 
bestaat uit vier stappen. 

Stap 1: Een sporthal realiseren bij het HPC 
Het HPC wil de sporttak uitbreiden. De bundeling van middelen biedt het HPC en de 
gemeente de kans grotere en betere sportvoorzieningen te realiseren. De gemeente 
bouwt een sporthal met eigen middelen en het reeds door de gemeenteraad beschikbare 
gestelde onderwijshuisvestingsbudget. Het HPC huurt overdag de voorzieningen en 's 
avonds kunnen verenigingen er gebruik van maken. Bij de sporthal wordt ook een 
kantine gerealiseerd voor het verenigingsgebruik. Deze kan door een commerciele 
pachter worden uitgebaat. Het beheer van de sporthal wordt ondergebracht bij de 
uitbater van de kantine. De gemeente blijft verantwoordelijk voor de exploitatie. 
Misschien is het mogelijk in de toekomst een van de buitenvelden van het HPC om te 
zetten in kunstgras. Hierdoor is een hogere belasting mogelijk van de sportvelden en kan 
het accommodatieprobleem van de korfbalvereniging opgelost worden. Ook is het 
interessant de combinatie met voetbal te onderzoeken. Dit willen we echter in het 
totaalplaatje bij stap 3 doen. 
In juli 2009 hebben wij de optie, gezamenlijk een sportvoorziening te realiseren, 
neergelegd bij het bestuur van het HPC. Hoewel het HPC al vergevorderde plannen heeft 



voor de realisatie van een sportzaal, wil het bestuur een eventuele vertraging accepteren 
als daar een grotere sportvoorziening voor in de plaats komt. Het bestuur wil echter wel 
graag op korte termijn uitsluitsel over de uitvoering van de plannen door de gemeente. Bij 
een negatief besluit zal HPC haar plannen voortzetten om in eigen beheer een sportzaal 
te bouwen. 

Het basisonderwijs kan in de nieuw te bouwen sporthal niet terecht, omdat het HPC de 
hal overdag bezet. Zolang De Wannnolen nog functioneert kan het basisonderwijs gebruik 
maken van de bestaande sporthal. Bij vervanging van de functies van De Wanmolen kan 
volstaan worden met de bouw van een sportzaal in plaats van een sporthal. Voor de 
basisscholen zijn twee zaaldelen voldoende. De totale omvang van de 
binnensportvoorzieningen blijft in dit plan gelijk. Er zijn dan echter wel twee gemeentelijke 
binnensportvoorzieningen in Zetten. Het wordt hierdoor mogelijk het verenigingsleven 
meer ruimte te bieden. 

In onderstaande tabel zijn de voor- en nadelen voor HPC en de gemeente op een rijtje 
gezet. 

HPC 

Gemeente 

voordelen 
- Betere en grotere sportvoorziening 
- Minder beheerswerkzaamheden, want 

gemeente is eigenaar 
- Mogelijkheid uitbreiding voorzieningen 

buitensport in samenwerking met de gemeente 
Door bundeling van middelen en ruimte betere 
combinatie te maken van binnen- en 
buitensport 
Minder ruimte nodig op nieuwe locatie MFC. 
Continuering van sportactiviteiten mogelijk als 
de Wanmolen wordt afgebroken. 

nadelen 
- Uitstel van 

realisatie 
- Minder 

zeggenschap 

Integrate afweging 
nog niet gemaakt. 

Stap 2: Inventariseren invulling en aankoop pand 
Om op middellange termijn het probleem van de jongerenontmoetingsruimte op te 
lossen, is het het overwegen waard hiervoor een geschikt pand aan te kopen, waar ook 
andere (welzijns)functies gehuisvest kunnen worden. Daarvoor zal eerst een 
behoeftepeiling gedaan moeten worden. Deze optie kan (op zijn minst) als 
tussenoplossing gebruikt worden tot een langetermijnoplossing is gerealiseerd voor 
vervanging van De Wanmolen. 
Wij stellen daarom voor te onderzoeken welke functies ondergebracht kunnen worden in 
een dergelijk pand en wat de financiele consequenties hiervan zijn. Dit onderzoek 
kunnen wij op korte termijn opstarten. 

Stap 3: Inventariseren voorzieningen 
De derde stap in dit proces is het inventariseren van ontbrekende en gewenste functies 
in Zetten. Met deze inventarisatie moet duidelijk worden wat de accommodatiebehoefte 
in Zetten is. In dit proces zoeken we nauwe samenwerking met de dorpsraad en 
dorpswerkgroepen die betrokken zijn bij de totstandkoming van het DOP. Vanwege de 
centrumfunctie zullen ook de omliggende kernen betrokken zijn. 
Deze stap werken wij verder uit in een projectopdracht. 



Stap 4: Vervanging van De Wanmolen 
Na de inventarisatie uit stap 3 kunnen we plannen maken voor de fysieke vervanging van 
De Wanmolen. Door huisvesting van de sportfuncties bij het HPC en mogelijk de 
welzijnsfuncties op een andere locatie, komen de maatschappelijke functies niet in 
gevaar. Er moet dan nog wel een tijdelijke oplossing gevonden worden voor het 
bewegingsonderwijs van het basisonderwijs. 
Het nieuwe MFC zal in ieder geval kleiner zijn dan De Wanmolen, doordat er minder 
sportruimte nodig is en de commerciele functies in hun huidige omvang wellicht niet 
terugkomen. Dat biedt de mogelijkheid combinaties te zoeken met woningbouw om 
zodoende de kosten te beperken. 
Onderzoek zal moeten uitwijzen wat de beste locatie is om een nieuw multifunctioneel 
centrum te bouwen. Hierbij moet rekening gehouden worden met de locatie van de 
sportzaal in relatie tot de afstand tot de basisscholen en de huisvesting van de 
bibliotheek. De accommodatie van de bibliotheek zit vast aan De Wanmolen, maar is 
eigendom van de bibliotheek. 
Ook dit proces werken wij uit in een projectopdracht, nadat stap 3 is afgerond. 

Subsidie 
Voor het bouwen van een sporthal kunnen wij geen subsidie aanvragen bij de provincie 
of het Rijk. Als we onderzoek doen naar het realiseren van ontbrekende en gewenste 
functies, zullen ook de subsidiemogelijkheden onderzocht worden. Te denken valt hierbij 
aan een Kulturhussubsidie of subsidie voor dorpshuizen. De provincie Gelderland 
verstrekt deze subsidies voor de bouw van gemeenschaps-voorzieningen op basis van 
de "Beleidsregel subsidieverstrekking gemeenschaps-voorzieningen en sociale cohesie 
op het platteland". 

Relatie met Toekomstvisie+ en accommodatiebeleid 
De voorgestelde ontwikkelingen passen binnen de lijn van de Toekomstvisie+ en de 
gedachten binnen het accommodatiebeleid. Zetten kan de centrumfunctie versterken 
door de voorzieningen aan te passen aan de regionale behoefte. 
Met de ontwikkeling van nieuwe maatschappelijke voorzieningen wordt het mogelijk een 
betere scheiding aan te brengen tussen commerciele en maatschappelijke functies. Een 
kleinere, ondersteunende horeca kan een aparte plek krijgen in een nieuwe voorziening. 
De pachter van de horeca, kan het dagelijks beheer van de accommodatie verzorgen, 
maar de gemeente krijgt de zeggenschap en daarmee het overzicht terug. Op deze wijze 
is het eenvoudiger de noodzakelijke maatschappelijke functies voorrang te geven. 

Ten slotte 
Ons college is zich er van bewust dat dit plan vooruitloopt op een integrale afweging op 
het voorzieningenniveau in Zetten in een financieel lastige tijd. Wij zien hier echter de 
kans om de sportvoorzieningen in Zetten en omgeving voor de komende jaren op een 
optimaal niveau te brengen. Zetten kan hiermee de centrumfunctie vervullen voor het 
westelijke deel van de gemeente, waar het de binnensport betreft. 
De combinatie van de uitbreiding van sportopleidingen door het HPC en de 
voorzieningen voor verenigingssport maken het mogelijk een grotere en betere 
sportvoorziening te realiseren. De rnogelijkheden hiervoor zijn beperkt als beide partijen 
apart een voorziening bouwen. 
Binnen het totale plan kunnen wij op deze manier de continu'iteit garanderen voor de 
binnensporters als wij de voorzieningen gaan herschikken. Afhankelijk van de 
locatiekeuze voor een nieuw MFC, kan het zijn dat Zetten een langere periode geen 
sporthal heeft. 
Op basis van de genoemde argumenten adviseren wij u in te stemmen met de bouw van 
een sporthal bij het HPC en de herinrichting van de overige voorzieningen mee te nemen 
in een brede financiele afweging. 



5. Hoe gaan we dat bereiken en is evaluatie nodig? 
Indien uw raad akkoord gaat met de realisatie van een sporthal bij het HPC, dan treden 
wij zo spoedig mogelijk in overleg met het HPC en de lokale sportverenigingen over het 
programma van eisen en het vervolgproces. De gemeente is namelijk opdrachtgever 
voor de bouw van de sporthal en daarmee ook verantwoordelijk voor de 
bouwvoorbereiding en de realisatie. Aan de hand van het programma van eisen en een 
daaraan gekoppelde stichtingskostenopzet is straks meer duidelijkheid over de 
uiteindelijke brutoinvesteringskosten en het te volgen tijdpad. De huidige financiele 
gegevens vormen echter volgens de vakafdeling een degelijke basis voor de 
besluitvorming. 
Afhankelijk van de benodigde formele (bouw-)procedures lijkt de realisatie in het 3e of 4e 

kwartaal 2011 haalbaar. Na realisatie van de sporthal zal een financiele evaluatie 
plaatsvinden. 
Indien uw raad instemt met de voorgestelde stappen om te komen tot een 
voorzieningenplan in Zetten, wordt het project rond het totale voorzieningenniveau voor 
Zetten vastgelegd in een projectopdracht. Het college van B&W neemt hier een besluit 
over. Het uiteindelijke plan voor de herinrichting van de Zettense voorzieningen wordt 
aan uw raad voorgelegd. 

6. Communicatie 
Omdat dit voorstel onderdeel uitmaakt van het DOP Zetten, zal de dorpsraad betrokken 
zijn bij de uitvoering van het totale plan. De afdeling communicatie is betrokken bij de 
wijze waarop dit vorm gaat krijgen. 
De dorpsraad heeft in eerste instantie positief gereageerd op een verplaatsing van de 
sportieve activiteiten naar het HPC. 

7. Kosten, baten en dekking 

Via dit voorstel vragen wij u om een extra krediet van € 1.732.822 beschikbaar te stellen 
voor het realiseren van een sporthal in plaats van een sportzaal in Zetten. 
Sommige onderdelen van het voorstel moeten nog verder uitgewerkt worden. De 
vakafdeling heeft echter aangegeven dat de financiele onderbouwing zodanig is dat deze 
een goede basis vormt voor de besluitvorming. In onderstaand overzicht vindt u een 
specificatie van de extra investering van € 1.732.822. 

Investeringsoverzicht 

Raming totale sporthal 
Reeds beschikbaar voor 
sportzaal 
Benodigd extra krediet 

Afschrijvingstermijn 

Bouwkosten 

2.254.000 
-835.489 

1.418.1511 

40 jaar 

Inventaris 

325.000 
-60.629 

264.371 

15 jaar 

Terreininrichting 

50.000 
0 

50.000 

20 jaar 

Totaal 

2.629.000 
-896.118 

1.732.882 

Dekking van de extra investeringslast van € 1.732.882 
Wij stellen voorom een bedrag van € 1.732.882 te onttrekken aan de algemene reserve 
en dit bedrag te storten in de nieuw te vormen bestemmingsreserve kapitaallasten 
sporthal Zetten. 
De structured extra kapitaallasten van de sporthal inclusief inventaris en terreininrichting 
zullen worden gedekt door jaarlijkse onttrekkingen uit deze nieuwe bestemmingsreserve. 
Zodra de investeringen daadwerkelijk plaatsvinden, zal over de bestemmingsreserve 
4,5% rente berekend worden. Om de hoogte van de bestemmingsreserve gelijk te 
houden aan de hoogte van de boekwaarde zal de investering, in afwijking van de 



financiele verordening, lineair afgeschreven worden. Deze dekkingsmethode is onder 
andere ook gehanteerd bij de kunstgrasvelden. 
De vorming van een bestemmingsreserve is nodig omdat de begrotingsvoorschriften 
(BBV) afboeking ineens ten laste van de algemene reserve niet toestaan. Wij zijn dus 
verplicht om over deze investering af te schrijven. 

Exploitatiekosten 
In onderstaand schema vindt u een globale raming van de exploitatielasten van de 
sporthal. Deze raming is onder andere gebaseerd op ervaringscijfers van sporthal 
Westeraam. 

Uitgaven f : '• : ' •'•*••.• 
Exploitatiekosten (Water, elektra, 
schoonmaakkosten, belastingen etc.) 
Onderhoudskosten 
Verzekeringen 
Totale geraamde uitgaven 

Opbrengsten 
Zaalhuur HPC 
Zaalhuur verenigingen 
Huur pachter 
Af: totaal geraamde opbrengsten 

70.000 

13.000 
1.500 

40.000 
20.000 
10.000 

Per saldo extra geraamde exploitatielast 

84.500 

70.000 

14.500 
In het overzicht zijn geen kapitaallasten opgenoimen. De kapitaallasten worden namelijk - zoals eerder 
beschreven in het voorstel - gedekt door onttrekkingen uit de bestemmingsreserve kapitaallasten sporthal Zetten. 

Per saldo zal er dus sprake zijn van een extra structurele last van ongeveer € 14.500. 
Wij stellen voor om deze post te verwerken in de Kadernota 2011 (PNL 2011-2014). 

BTW 
De BTW op uitgaven voor schoolvoorzieningen is niet compensabel. Alle bedragen in dit 
voorstel zijn daarom inclusief 19% niet compensabele BTW. Omdat een gedeelte van de 
sporthal gebruikt gaat worden voor overige activiteiten is het echter mogelijk dat een (klein) 
gedeelte van de BTW wel aftrekbaar is. 
Daarentegen lopen we risico op de zogenaamde integratieheffing. Dit is een fiscale regel 
waarbij wij als gemeente alsnog BTW rnoeten afdragen over eigen ingebrachte middelen 
zoals eigen ingebrachte grond en ambtelijke uren. Of dit in deze situatie van toepassing is, is 
grotendeels afhankelijk van actuele ontwikkelingen (rechtspraak) random deze regeling. 

Overige financiele consequenties van dit voorstel 
Het besluit om een sporthal te bouwen bij het HPC betekent dat ook een deel van de 
activiteiten uit de Wanmolen verdwijnt. Hiermee wordt dus min of meer het besluit genomen 
om daar de activiteiten te beeindigen. Dit betekent dat binnen enkele jaren overige 
aanvullende omvangrijke investeringen nodig zijn. De omvang hiervan is nog niet inzichtelijk 
en zijn ook niet meegenomen in dit voorstel. 

Toetsing aan de 3 O's (onvoorzien, onuitstelbaar, onvermijdbaar) 
Omdat sprake is van een tussentijdse begrotingswijziging voor een investering waarmee in 
het PNL geen rekening is gehouden, is toetsing aan de zogenaamde 3 O's noodzakelijk. 
Deze toetsing is in de huidige economische situatie nog belangrijker geworden. 
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1. Waarom is het voorstel onvoorzien? 
Het voorzieningenniveau in Zetten is op pagina 171 als een signaalfunctie in de begroting 
van 2010 opgenomen. De urgentie en cle mogelijkheden voor het combineren van 
sportfuncties bij het HPC werden pas in mei/juni 2009 duidelijk. Op dat moment moest nog 
onderzoek plaatsvinden en was het dus niet mogelijk om het project concreet becijferd op 
het PNL 2010-2013 te plaatsen. 

2. Waarom is het voorstel onuitstelbaar? 
Het HPC wil beginnen met sportklassen. In afwachting van besluitvorming in de 
gemeenteraad, heeft het HPC de plannen voor de bouw van een sportzaal uitgesteld. Een 
negatief besluit of uitstel van het besluit betekent dat het HPC de plannen doorzet. In dat 
geval zijn de kansen om de sportfuncties te combineren op die plaats niet meer mogelijk. 

3. Waarom is het voorstel onvermijdbaar? 
In het dorpsontwikkelingsplan van Zetten wenst het dorp betere accommodaties en een 
bloeiend verenigingsleven. De Wanmolen is in slechte staat en is opgeknapt voor 5 jaar. Op 
termijn is het dus nodig De Wanmolen, inclusief de sporthal, te vervangen. Door nu een 
sporthal te bouwen kan in ieder geval continu'iteit geboden worden aan de 
sportverenigingen. 

HET COLLEGE W N 
de gemeentesecre aris 

Th.M.M. Hoex. 

BJJRGEMEESTER EN WETHOUDERS, 
de burgemeester, 

E. Tuijnman. 

8. Relevarttestulker 
1. Plan van aatyHak uitwerking DOP Zetten-Hemmen (raadsvergadering September 

2009) 
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